

Referat fra Lokaludvalgsmøde 15. december 2011

Tid: Torsdag den 15. december kl. 13.00-15.00

Sted: Mødelokale 42.3-11

Deltagere: Lene Palsbro, Ada Scupola, Hanne Jørndrup, Pernille Almlund, Heidi Lundquist, Kirsten Høffding, Karina Holmberg Bo Gad Køhlert.
Søren Døygaard og Norbert inviteres til punkt 2 – afbud fra Norbert, Søren kom ikke.

Afbud: Peter Nyvang Hansen (observatør), Iben Jensen, Troels Andreasen

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsordenen
2. Arbejdsmiljø
 - a. Retningslinjer for IT-udstyr til medarbejdere på CBIT
 - b. Brochure om lokaludvalget
3. Nye veje til organisering og ledelse på CBIT
Status på processen
Udkast til CBITs handleplan
4. Høring om studieadministrativ bemanning på institutterne som følge af uddannelsesreformen
5. Hvordan arbejder vi med usikkerhed?
6. Orienteringspunkt
7. Evt.

Referat:

1. Godkendelse af dagsordenen
Dagsordenen godkendt.
2. Arbejdsmiljø (obligatorisk punkt)
IT-udstyr til medarbejderne blev drøftet. Det blev besluttet, at når udmøntningen af finansloven forligger, skal dette skrives ind i oplægget og til høring i LU igen. Der kan allerede nu tildeles mobiltelefoner til VIP med ledelsesansvar (minus FL), men de skal orienteres om, at det kan få skattemæssige konsekvenser.
Bo arbejder videre med CBIT-service om at definere serviceniveauet i forhold til VIP og VIPs ønsker. CBIT-service opfordres til at foretage en brugerundersøgelse omkring, hvilke ønsker der er til software og evt. kurser i softwareprodukter.

LU-brochuren blev omdelt og lægges ud i alle dueslag. Hanne præsenterer LUs arbejde på næste morgenmøde.

3. Nye veje til organisering og ledelse på CBIT

Vice-institutleder forslaget, der blev præsenteret på sidste LU-møde, er sendt til rektor i en form, hvor CBIT foreslår 2 vice-institutledere, da rektor havde afvist LUs anbefaling om 3 vice-institutledere. Forslaget behandles i HSU i denne uge.

Handleplanen for CBIT, der skal sendes til rektoratet den 19. december, blev taget til efterretning med få kommentarer.

4. Høring om studieadministrativ bemanding på institutterne som følge af uddannelsesreformen.

LU kommenterede høringsforslaget. Kommentarerne var, at forslaget var svært at gennemskue, da det var uklart formuleret. Desuden var LU bekymret for implementeringen samt de fysiske rammer, specielt omkring 3. års-studerende og deres tilhørsforhold.

5. Hvordan arbejder vi med usikkerhed under forandringer?

Der planlægges ½ temadag den 22. marts, hvor Pernille vil holde et oplæg omkring risikobegrebet i relation til omorganisering for TAP og VIP.

Status for planlægningen skal på næste LU-møde.

6. Orienteringspunkt

Arbejdstilsynet har godkendt rapporten vedr. VIP på EØ.

HAU indkalder til fælles møde med de lokale udvalg den 26. januar kl. 13-15 i bygn. 01. Heidi og Pernille (?) deltager.

Lene orienterede om opslag af lektorat på EØ samt opslag af adjunkt/lektor i projektledelse og procesforbedring.

Kantinevæg: Lene rykker Henrik Leonhardt

Akustikken på Søminen: Kirsten beder HSU om generel tilslutning til skrivelsen.

7. Evt.

Der blev efterlyst nogle fælles regler på RUC/CBIT omkring afholdelse af julefrokost i arbejdstiden samt arbejdsgiverbetalt fridag i forbindelse med julegaveindkøb. Bo følger op på det efterlyste.

Punkter til kommende møder i LU

- D-VIP rapport sendt til SL, som sætter det på dagsorden til næste møde. Sættes på LU-dagsorden til februar.
 - Status på kursus for adjunkter om skrive- og publiceringskursus samt mestringsstrategier (januar 2012)
 - IT-udstyr til medarbejderne. Når finansloven forligger, skal beskatningen af arbejdsgiverbetalt mobiltelefoni skrives ind i oplægget og igen præsenteres for LU.
-